
 

JEGYZİKÖNYV 

Napirendi pontok – 2009. október 06. 
 

1.) Kirándulás - Pásztó, aminek leszervezése lehet, h késı..Holnap reggel megkérdezi Laci, hogy van-e szabad hely. 
Kb csütörtökig kell leadni a végleges létszámot – minimum 30 fı, viszont egy héttel elıre a vagonfoglalás. 

- költség: 1500/fı/éj, reggeli és vacsi 400.-, ebéd 1000.-, vonat return 1600.- , ebéd helyett lehetne pizza pl 

- ki nem kér vonatjegyet, akinek egyéb kedvezménye van, kinek kellene vega kaja 

- 3-2 (2*1,5 tartózkodó) arányban megszavaztuk, hogy nem lesz most hétvég kirándulás..:), ezt január-február 
körül már el kellene kezdeni idıpontot kitőzni néhány héttel elıtte 

2. helyette legyen egy egynapos túra 18-án vasárnap, Normafára, számháborúval, este koliban forraltborozás 

- mailt kiküldeni holnap – indulás 11 körül fogaskerekővel – menetrend megnézése -  a Szécsenyi-hegyre, séta az 
Erzsébet-kilátóhoz – lehetıség libegı vagy kisvasút, vissza koliba 6-7 körül, utána forraltborozás, péntekig 
jelentkezni lehet  - Eszti vállalta a levél megírását, majd azután, hogy felhívtuk a pályázatosokat 

- ehhez felhívni a ProRenovandát, mire lehet pénzt átcsoportosítani stb. 

3, pingpong verseny 2szervezı: Laci és Attila , kedden kint a koli elıtt 6ig, kb péntek-szombatig jelentkezhetnek, 
utána be lehetne jönni a TVszobába 

4, tőzvédelmi gyakorlat jövı hét kedd 14:00 – KB segítsége kellene szobák végigjárására kb egy órára, 
nevelıtanároknak reggel 8tól 9ig 

5, szelektív kukákat lehet, h kapunk, így lehetne majd az összenyomott üvegeket külön tárolni, addig ez normál 
szemét, palackzsugorítókat vissza kellene majd ezután vonni, mert nem bírják 

6, humusz nem akarja az olajat elvinni, illetve ezzel foglalkozni, de lehetne másik céggel is szervezkedni - Biofilter, 
aki esetleg elszállítaná 

7, Ádám felvetése, hogy a 4ágyas szobák kapják meg a konyhai nagyhőtıt, erre van lehetıség, Attila egyeztet 

8, vacsora jól sikerült, 16.000 –be került így nekünk, legközelebb jobban beosztani, h kik melyik szinten, hogy ne 
forduljon el az, hogy Laci egyedül maradt pl a szinten 

9, Igi néninél Attila utánakérdez, hogy kv automatát lehetne-e akkor nekünk, esetleg italautomata is☺ 

 - üzemeltetıt megkérdezni, hogy lehetne-e a konyhákhoz felmosókat rakni? 

10, maradhat-e ez, hogy mindenki elé le kell jönni a portára, marad☺ 

11, Juhász Ádám a HÖK koli referens☺ 

12, jövı héten nem lesz KB győlés!!:D:D 


